
P R O T O K Ó Ł  Nr XI/11 
z  sesji Rady Gminy Komarówka Podlaska  

odbytej w dniu  29 grudnia  2011 roku w godzinach  900- 1230 

 

Obecni  radni  wg  załączonej  listy  obecności.
 

Obecni  sołtysi  wg  załączonej  listy  obecności. 

Ponadto w sesji uczestniczyli: Wójt Gminy p. Ireneusz Demianiuk, Sekretarz Gminy  

p. Teresa Magier, Skarbnik Gminy p. Teresa Maksymiuk,   Radny Rady Powiatu p. Mirosław  

Bartoś,  Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej w Komarówce Podl. p. Barbara  Zalewska, 

Dyrektor Przedszkola p. Urszula Wołodko,  Dyrektor Zespołu Szkół  Samorządowych   

p. Magdalena Chrzanowska,  Kierownik GOPS p. Krystyna Wetoszka. 

 

Porządek obrad: 

1.Otwarcie  i sprawy organizacyjne  

-  stwierdzenie quorum 

      -  przyjęcie  protokołu z poprzedniej sesji 

      -  ustalenie porządku obrad. 

2. Informacja o pracy w okresie międzysesyjnym: 

    - Przewodniczącej Rady Gminy 

    - Wójta  Gminy 

    - Przewodniczących stałych komisji Rady Gminy 

3. Debata nad projektem budŜetu gminy Komarówka Podlaska  na 2012 rok. 

    a/ przedstawienie projektu uchwały budŜetowej  wraz z uzasadnieniem oraz  projektu  

        uchwały zmiany  wieloletniej prognozy finansowej 

    b/ przedstawienie opinii stałych Komisji Rady / w tym Komisji Rozwoju Gospodarczego  

        i BudŜetu/, 

    c/ przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budŜetowej, 

    d/ przedstawienie ewentualnych autopoprawek wniesionych przez Wójta, 

    e/ dyskusja i głosowanie nad  autopoprawkami do projektu uchwały, 

    f/ głosowanie nad poprawkami zgłoszonymi a toku debaty nad projektem budŜetu, 

    g/ głosowanie projektu uchwały budŜetowej wraz z przyjętymi poprawkami  oraz  projektu   

        uchwały  zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

4. Przyjęcie planu pracy Rady Gminy i stałych komisji Rady Gminy na rok 2012. 

    a/ Komisji  Rewizyjnej 

    b/ Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu 

    c/ Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy na rok 2011. 

6. Przyjęcie  Gminnego Programu Profilaktyki i Przeciwdziałania Alkoholizmowi. 

7. Przyjęcie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

8.  Interpelacje i  zapytania. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie  obrad. 

 

Przewodnicząca  Rady  Gminy p . Marta Grabińska  - dokonała otwarcia  sesji. Powitała 

wszystkich  przybyłych. 

a/ stwierdziła  na podstawie  listy  obecności, iŜ Rada  jest  władna  do  podejmowania  

uchwał  poniewaŜ  na  15  radnych  ustawowego  składu  w  sesji  uczestniczy  -   11 radnych 

 



b/ protokół z  ostatniej  sesji był wyłoŜony do wglądu,  wzorem poprzednich sesji proponuję  

przyjęcie bez odczytywania 

Poprosiła o  uwagi. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Protokół  został przyjęty jednomyślnie – 11za. 

 

c/ proponowany porządek obrad Państwo  otrzymali , Pan Wójt  wystąpił z wnioskiem o  

wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał w sprawie : 

- uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

  na 2012 rok, 

- uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2012. 

- zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2011 

Punkty te ujmiemy jako pkt. 6 i 7 a pozostałe w dół. 

Przedstawiła porządek obrad  po uwzględnieniu zmian.  Zapytała  o  uwagi? 

 

Uwag nie  zgłoszono. 

 

Porządek obrad został przyjęty jednomyślnie  - 11 za. 

 

Ad.2. Przewodnicząca  Rady  Gminy p . Marta Grabińska   - w okresie międzysesyjnym  
pełniłam dyŜury w Urzędzie Gminy , uczestniczyłam  w  pracach komisji  stałych Rady 

Gminy, reprezentowałam Radę Gminy na  spotkaniach opłatkowych oraz uroczystości z 

okazji 30 lecia stanu wojennego. 

 

Wójt Gminy -   w ostatnim czasie brałem udział   na wniosek Pana Starosty  w spotkaniu  

 z Dyr. PGE p. Tomaszem Flis gdyŜ  dobiegły nas informacje o  zamiarze  przekształcenia 

Zakładu Energetycznego  w Radzyniu Podl. w Posterunek  oraz o zamiarze likwidacji 

naszego Posterunku  i budowie nowego w Wisznicach, przez który mielibyśmy być 

obsługiwani. Wyraziliśmy nasz zdecydowany , stanowczy protest przeciwko takim  

rozwiązaniom szczególnie w przypadku Komarówka P. – Wisznice gdyŜ jest to 

nieuzasadnione ze względów ekonomicznych gdyŜ tam trzeba budować od podstaw , 

rozpoczynać od zakupu działki a u nas juŜ to wszystko jest. 

Sprawa ta będzie  dalej dyskutowana, poinformowany o tym został Sejmik. 

Losy Komarówki nie są  jeszcze do końca przesądzone – waŜą się  dlatego teŜ poprosiłem 

Panią Przewodniczącą  by  dzisiaj  Rada Gminy podjęła  stanowisko wyraŜające  sprzeciw 

przeciwko likwidacji  Posterunku  Energetycznego  w  Komarówce Podl. oraz  

przekształceniu Zakładu Energetycznego w Radzyniu Podl. w Posterunek. 

-  odbył się przegląd oświetlenia ulicznego  w terenie -  zdecydowaliśmy o wyłączeniu 106 

opraw oraz zmianie oświetlenia na Rondzie 

- brałem udział w wyjeździe na farmę wiatraków, 

- odbyła się kontrola z Urzędu Marszałkowskiego  świetlic, wszystko jest w porządki jednak  

  ze względu na późną kontrolę  środki wpłyną w roku przyszłym 

- został zakupiony garaŜ blaszany na potrzeby  Domu Kultury, 

- wykonywany jest przepust w Brzozowym Kącie  na drodze do p. Kiryczuka ze środków   

   funduszu sołeckiego, kręgi z odzysku z drogi powiatowej, 

- brałem udział w „akcji pomóŜ dzieciom przetrwać zimę” 

- brałem udział w spotkaniu z okazji 30 rocznicy stanu wojennego 

- w spotkaniach opłatkowych 



- uczestniczyłem w pracach Komisji rady Gminy  oraz na bieŜąco przyjmowałem  

  interesantów. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i BudŜetu  radny Tomasz Weremczuk 
w czasie  od ostatniej sesji  Komisja nasza   spotykała się 2 razy: 

1/ projekt budŜetu gminy na 2012 rok 

2/ zmiany budŜetu gminy na 2011 rok oraz opracowanie planu pracy Komisji na 2012 rok. 

 
Przewodniczący  Komisji Oświaty p. Bogdan Wetoszka  -   nasza Komisja  spotkała się 1 

raz, zajmowaliśmy się  opiniowaniem  Gminnych Programów  Profilaktyki  i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych   oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

Jak teŜ zapoznaliśmy się z projektem budŜetu gminy na 2012 rok. 

 

Przybył  radny Sławomir Ilczuk oraz radna Renata Łukaszuk  - obecnych  13 radnych. 

 

 

Przewodniczący  Komisji Rewizyjnej p. Jan  Abramczuk -  Komisja  nasza   spotkała się  

1 raz – omawialiśmy projekt budŜetu gminy na 2012 rok oraz przygotowaliśmy plan pracy 

naszej Komisji na 2012 rok. 

 

Ad.3/. Skarbnik Gminy – projekt budŜetu gminy na 2012r. wszyscy radni otrzymali jak 

równieŜ projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej  , był on 

omawiany  przez wszystkie Komisje  Rady Gminy więc prosiłabym o pytania i uwagi. 

 

Wójt Gminy – projekt budŜetu nad którym będziemy procedować jest wynikiem naszych 

poprzednich  budŜetów   2010/2011 ,  które  były przepełnione inwestycjami, powodującymi 

zaciąganie zadłuŜeń.  W materiałach mają Państwo wykazane zadłuŜenie na koniec 2011 

roku. 

BudŜet na 2012 rok jest bardzo oszczędny, w zasadzie większe inwestycje zostały przesunięte 

na dalsze lata w wieloletniej prognozie i planach inwestycyjnych.  W budŜecie znalazły się 

jedynie inwestycje  takie jak: 

- dokończenie rozpoczętego remontu świetlic, 

-  zadania z funduszu sołeckiego, 

- rozbudowa sieci  wodociągowej na ul. Staszica, 

- budowa bieŜni wokół ORLIKA, 

- remont pomieszczeń w remizie OSP Komarówka Podl. 

BudŜet został przygotowany w duchu oszczędnościowym  by wskaźniki  wyliczane   w  2014 

rok  indywidualnie dla kaŜdej gminy  wyszły nam pozytywnie i by dało się prowadzić  

normalnie  gospodarkę   finansową. 

Prośba do wszystkich – radnych, sołtysów i  kierowników jednostek by w trakcie 

wykonywania budŜetu prowadzić oszczędną politykę  , by  na koniec roku została 

wypracowana jak największa nadwyŜka dochodów bieŜących  nad wydatkami bieŜącymi 

gdyŜ to najbardziej rzutuje na  wskaźniki. 

Musimy wykazać jak  największą róŜnicę na plus by móc realizować dalsze inwestycje w 

latach następnych. 

Przy projektowaniu budŜetu znalazły się juŜ pewne elementy które sprawiają, Ŝe powinny być 

wyŜsze dochody a niŜsze wydatki : 

- podwyŜszenie stawek  podatków, 

- czynszów   mieszkaniowych  oraz zaplanowana sprzedaŜ mienia komunalnego 



 natomiast ograniczenie wydatków poprzez  ograniczenie oświetlenia ulicznego,  

organizowanie przetargów na dostawę energii elektrycznej,  opłaty  związane z konserwacją 

oświetlenia ulicznego – są  to działania na juŜ. 

Dyskusje były  na posiedzeniach Komisji  BudŜetowej i Oświatowej na temat szukania 

dalszych oszczędności w kaŜdej płaszczyźnie naszego Ŝycia. Będziemy analizowali , 

dyskutowali i szukali oszczędności  od nowego roku, oczywiście tak by kaŜda dziedzina 

funkcjonowała dobrze , by uniknąć ślepych cięć a uzyskać dobre efekty  przy minimalnych 

nakładach. 

Reasumując  - proszę o pytania dzisiaj  na etapie uchwalania budŜetu . 

Większych inwestycji w tym budŜecie nie ma, są drobne sprawy i  utrzymanie bieŜących 

zadań. 

 

Radny Bogdan Wetoszka – rozmawialiśmy wstępnie, Ŝe będziemy musieli zacząć  

rozmawiać o oszczędnościach , nie moŜemy pójść ścieŜką cięć , raczej chodzi o racjonalizację 

wydatków. Apelowałbym by nie patrzeć  tylko na oświatę jako źródło pozyskiwania 

pieniędzy ale racjonalizację  wszystkich wydatków całej  naszej gminy. 

Chciałbym zwrócić uwagę na konieczność ścisłego przestrzegania harmonogramów realizacji 

inwestycji związanych ze środami zewnętrznymi -  rozumiem, Ŝe kontrola w Domu Kultury 

była zbyt późno i  środki otrzymamy w roku przyszłym   ale na przyszłość  to  naleŜy  to 

przyspieszać , pracownicy odpowiedzialni  za realizacje tych inwestycji  winni  pilnować  

terminów i inwestycje rozliczać w danym roku. 

 

Skarbnik Gminy –  w związku z otrzymaną informacją o rozpoczęciu przedsięwzięcia 

realizacji projektu  „ Regionalna Sieć Szerokopasmowa  Lublin północny -wschód „  Pan 

Wójt wprowadza  to zadanie do realizacji w 2012 roku   w związku z czym zmienia się 

projekt budŜetu gminy na 2012 rok oraz wieloletnia prognoza finansowa. 

Uchwała o przystąpieniu do w/w projektu została podjęta w 2008r., nasz udział jako gminy 

wynosi 41 498,34 zł. w związku z powyŜszym  kwota ta została wkalkulowana w budŜet. 

Przedstawiła wprowadzone zmiany. 

 

Pan Józef Wiszniewski – czy wszyscy radni  dobrze  rozumieją  ten budŜet? 

 

Skarbnik Gminy -  na kaŜdej Komisji  omawialiśmy bardzo szczegółowo   projekt oraz 

wprowadzoną poprawkę, uwaŜam, Ŝe wszyscy radni rozumieją ten budŜet  a jeŜeli coś jest 

niezrozumiałego to proszę pytać. 

 

Pan Krzysztof Stańko – czy wpływ na budŜet na  likwidacja CPN  na Bielanach, 

- słyszałem o budowie Biedronki w  Komarówce Podl., 

- wyłączenie oświetlenia ulicznego -  to na pewno będzie  skutkowało  oszczędnością. 

 

Wójt Gminy – działka CPN jest działką  Skarbu Państwa  i podatek za nią będzie moŜe tylko 

w niŜszej kwocie, oficjalnie o budowie Biedronki nic nie słyszałem, co do ograniczenia 

oświetlenia ulicznego to będzie  podwójna  oszczędność  na energii  oraz na  konserwacji 

urządzeń. 

 

Radny Bogdan Wetoszka -  na temat projektu budŜetu dyskutowaliśmy bardzo szczegółowo 

i uwaŜam, Ŝe  budŜet nam radnym jest znany. 

 

 

 



Przewodniczący  Komisji  BudŜetowej p. Tomasz Weremczuk -   opinia naszej Komisji 

jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty p. Bogdan Witoszka - opinia naszej Komisji jest 

pozytywna. 

 

Przewodniczący  Komisji Rewizyjnej p. Jan  Abramczuk – opinia  Komisji  Rewizyjnej 

jest pozytywna. 

 

Przybył radny Zbigniew Łukaszuk – obecnych 14 radnych. 

 

Skarbnik Gminy – przedstawiła opinię RIO w sprawie  zaopiniowania przedłoŜonego przez 

Wójta Gminy Komarówka Podl. projektu uchwały budŜetowej na 2012 r. – opinia pozytywna. 

Autopoprawki  zostały wprowadzone  do budŜetu nieco później   ale nie naruszają  one 

wcześniej ustalonych wskaźników budŜetu. 

Następnie przedstawiła opinię  RIO w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

 – opinia pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu na 2012 rok 

 

 Uchwała w sprawie uchwalenia budŜetu gminy na 2012 rok została podjęta w 
głosowaniu : 13za, 1 radny wstrzymał się od głosu/ obecnych 14 radnych/  i stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Skarbnik Gminy – przedstawiła  projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej 

 

Przewodniczący  Komisji  BudŜetowej p. Tomasz Weremczuk -   opinia naszej Komisji 

jest pozytywna. 

 
 Uchwała w sprawie  zmiany wieloletniej prognozy finansowej  została podjęta 
jednomyślnie  - 14 za  i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Ad.4.Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy p . Grzegorz Grzesiakowski    -- przedstawił 

plan pracy Rady Gminy  na 2012 rok. 

 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – p. Jan Abramczuk -  przedstawił plan pracy 

Komisji na 2012 rok. 

 

Przewodniczący Komisji  BudŜetu i Spraw Gospodarczych p. Tomasz Weremczuk  
– przedstawił plan pracy Komisji na 2012 rok. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury , Zdrowia  i Spraw Społecznych p. Bogdan 
Wetoszka – przedstawił plan pracy Komisji na 2012 rok. 
 

Sekretarz Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady 

Gminy i jej stałych Komisji na 2012 rok. 

 



 Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy i jej stałych Komisji na 
2012 rok została podjęta  jednomyślnie – 14 za  i stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.5/. Skarbnik Gminy – przedstawiła propozycje zmiany budŜetu gminy na 2011rok. 

Przedstawiła równieŜ uchwałę RIO w sprawie nieistotnego naruszenia prawa w uchwale Rady 

Gminy Komarówka Podl. 

 

Przewodniczący Komisji  BudŜetu i Spraw Gospodarczych p. Tomasz Weremczuk  
- opinia  naszej Komisji jest pozytywna. 

 

Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2011 

rok. 

 
 Uchwała w sprawie  zmiany budŜetu gminy na 2011 rok została podjęta  
jednomyślnie  - 14 za i stanowi  załącznik do protokołu. 
 

Następnie przedstawiła projekt uchwały  w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej  

 

Przewodniczący Komisji  BudŜetu i Spraw Gospodarczych p. Tomasz Weremczuk  
- opinia  naszej Komisji jest pozytywna. 

 

 Uchwała  w sprawie  zmiany wieloletniej prognozy finansowej  została podjęta 
jednomyślnie – 14 za  i stanowi załącznik  do protokołu. 
 
Ad.6. Przewodnicząca  Rady  Gminy   p. Marta Grabińska  – materiały wszyscy otrzymali   

uwaŜam  więc , Ŝe nie będzie odczytywali programu tylko ograniczymy się do uwag i pytań. 

 

Uwag  i pytań nie zgłoszono. 

 

Sekretarz Gminy - przedstawiła projekt uchwały  w sprawie przyjęcia  Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych na 2012 rok. 

 

Przewodniczący  Komisji Oświaty p. Bogdan Wetoszka – opinia naszej Komisji jest 

pozytywna  w stosunku do obu Programów.  

 

   Uchwała w sprawie przyjęcia  Gminnego Programu Profilaktyki i  Rozwiązywania 
Problemów  Alkoholowych na 2012 rok  została   podjęta  jednomyślnie – 14 za i stanowi  
załącznik do protokołu. 
 
 
 

Ad.7. Sekretarz Gminy - przedstawiła projekt  uchwały w sprawie   przyjęcia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2012 rok. 

 

Salę obrad opuścił radny Jan Borowik – obecnych 13 radnych. 

 

 Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 
na 2012 rok  została podjęta  jednomyślnie -  13 za i stanowi  załącznik do protokołu. 
 



Ad.8 .  Wójt  Gminy –  jak mówiłem na wstępnie chciałbym  byśmy wspólnie tj. Wójt i Rada 

Gminy wypowiedzieli  jednym głosem  sprzeciw przeciwko  likwidacji  Posterunku 

Energetycznego w Komarówce Podl. oraz likwidacji Zakładu Energetycznego w Radzyniu 

Podl. 

Przygotowałem wstępnie  wystąpienie. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta  Grabińska – przedstawiła  treść przygotowanego 

wystąpienia. 

 

Radny Jan  Abramczuk – uwaŜam, Ŝe powinniśmy  mobilizować się i robić coś w tym 

kierunku by ten Posterunek Energetyczny u nas pozostał. 

 

Radny Bogdan Wetoszka – te placówki są naszą racja bytu ,  w ubiegłym roku była mowa o 

likwidacji Poczty a teraz mówi się o likwidacji Posterunku Energetycznego u nas a budowie 

w Wisznicach , uwaŜam, Ŝe  jest to promocja Wisznic. 

U nas zlikwidowano Posterunek Policji  a tam funkcjonuje – co powoduje, ze te Wisznice SA 

tak promowane, moŜe tam jest jakieś wsparcie polityczne, proponowałbym dociec co musimy 

zrobić by dorównać Wisznicom. 

 

Pan  Józef Wiszniewski -  trzeba coś działać gdyŜ z tym Posterunkiem jest nam bardzo 

wygodnie – pomoc otrzymujemy bardzo szybko jeŜeli juŜ to nie wyjdzie to załatwiać by 

przynajmniej przenieśli nas do Radzynia  a nie do Wisznic. 

 

Radny Bogdan Wetoszka  -  mamy wolny  rynek  jeśli chodzi o dostarczanie energii więc 

moŜe naleŜałoby skierować się do konkurencji , naleŜałoby przeanalizować róŜne warianty. 

 

Rada Gminy Komarówka Podl. oraz  sołtysi  wyraŜają stanowczy protest przeciwko 

likwidacji  Posterunku Energetycznego w Komarówce Podl. oraz likwidacji Zakładu 

Energetycznego w Radzyniu Podl. -  głosowano  jednomyślnie. 

 

Pan  Józef Wiszniewski – podziękował  w imieniu wszystkich sołtysów za  Ŝyczenia 

świąteczne  – piękne słowa   - oby tylko  tak było. 

 

Pan Krzysztof Stańko -  czy Pan Wójt  wie coś jeśli chodzi o dotacje do kolektorów 

słonecznych ? 

Ile lamp oświetlenia ulicznego zostanie wyłączonych  w Przegalinach DuŜych ? 

Pan Wójt  uczestniczył w wyjeździe   celem obejrzenia farmy wiatraków – moŜe podzieli się 

Pan wraŜeniami. 

 

Pan Radczuk Tadeusz – w ubiegłym roku zgłaszałem, ze nasza droga jest nieprzejezdna,  

Pan Wójt  oświadczył, Ŝe będzie przejezdna i tak teŜ się stało – jest nieźle  - za co bardzo 

Panu Wójtowi dziękujemy. 

 

Radny Jan Abramczuk – podziękował  za przystąpienie do budowy przepustu na drodze do 

p. Kiryczuka,  ale podkreślił, Ŝe Panie z KGW nie otrzymały obiecanych drzwi. 

 

Wójt Gminy – szczegółów odnośnie dotacji do kolektorów słonecznych nie znam,  gdyŜ jako 

gmina  nie planujemy wystąpienia z wnioskiem o takie dotacje. Postaram się na następnej 

sesji  udzielić  informacji na ten temat. 

 



Farma wiatrakowa – byliśmy w okolicy Suwałk, w rozmowie z mieszkańcami to usłyszeliśmy 

pochwały odnośnie  pracy firmy która to wykonywała, wszystkie terminy odnośnie wypłaty 

odszkodowań zostały zachowane.  

Skutków ubocznych nie widać a wręcz odwrotnie – nastąpiła poprawa infrastruktury, zostały 

wybudowane drogi itp. 

W Przegalinach DuŜych zostanie wyłączone  33 lampy uliczne. 

Ogólnie wyłączyliśmy 1/7 lamp tj. 106 sztuk. 

Droga Przegaliny Małe – Brzeziny jest przejezdna, trochę ją jeszcze poprawimy. 

Drzwi dla Brzozowego Kąta  muszą  poczekać do następnego roku. 

 

Radny Bogdan Wetoszka – elektrownie wiatrowe – na jakim etapie jest nasza gmina w tym 

temacie? 

Zmiana planu zagospodarowania przestrzennego – na czyj koszt? 

 

Wójt Gminy – na terenie sołectwa Derewiczna planowanych jest 21 turbin wiatrowych . 

Firma jest na etapie zawierania umów dzierŜawy gruntów. Nie mamy zawartego  

porozumienia między firmą a Gminą -  tam określimy sobie prawa i obowiązki. 

Koszt zmiany planu zagospodarowania przestrzennego gminy  będzie po stronie firmy. 

 

Ad.11/. Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska – po wyczerpaniu porządku 

obrad  dokonała zamknięcia  obrad sesji. 

Podziękowała  wszystkim za udział. 

 

 Na tym protokół  zakończono i podpisano. 

 

 Protokolant     Przewodnicząca Rady  Gminy 

 

        Wiesława Troć                       Marta  Grabińska 

 

 

 Protokół  sporządzono dnia  10 stycznia  2012 roku 

 Przekazano Sekretarzowi Gminy dnia  10 stycznia 2012r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



WYKAZ  UCHWAŁ 

RADY GMINY  KOMARÓWKA PODLASKA 
podjętych na sesji  w  dniu  29 grudnia  2011 roku 

 

 

Uchwała Nr XI/72/2011    w sprawie  uchwalenia budŜetu gminy na 2012 rok 
 
Uchwała Nr  XI/73/2011  w  sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
 

Uchwała Nr  XI/74/2011  w  sprawie  przyjęcia planu pracy Rady Gminy i jej 

stałych Komisji na 2012 rok  

 

Uchwała Nr  XI/75/2011 w sprawie  zmiany budŜetu gminy  na 2011 rok. 

 

Uchwała Nr  XI/76/2011  w  sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
 
Uchwała Nr  XI/77/2011  w  sprawie przyjęcia  Gminnego Programu 

Profilaktyki i  Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych na 2012 rok  

 

Uchwała Nr  XI/77/2011  w  sprawie przyjęcia  Gminnego Programu  
Przeciwdziałania Narkomanii na 2012 rok  

  

 


